
 

 
 

 

Styrelsemötesprotokoll från 2021-05-17 

 

Närvarande: (de med fet skrift) 

GT-Gunnar Tunkrans, ordf. 

LT-Lars Thuresson, v ordf. 

EC-Efrem Cachrimanidis sekr. 

AC-Ann Christin Cachrimanidou, ord medlem 

AJ-Annika Johansson, kassör 

MHA- Maria Hols Andre´ ord medlem 

JF-Joyce Fahlstad, Suppl 

 

 

1. Dagordning 

I detta styrelsemötet skall diskuteras när och hur vi kan öppna för spelet igen samt klubbens 

ekonomi och övriga frågor. 

 

2. Föregående mötesprotokoll  

Protokollet från föregående möte diskuterades inte.  

 

3. Ekonomi 
 

Annika presenterade budget och preliminär resultatrapport. Bridgeklubbens resultat för 

perioden januari-maj ligger på minus 24 000 och på banken har vi kvar 58 000. 

GT meddelar att föreningen har fått ytterligare hyresrabatt p.g.a pandemin och att 

schackklubben tänker betala sin del av hyran vilket de inte har gjort än. 

JF föreslår att vädja till medlemmar om bidrag till klubben. Vi i styrelsen kom överens att 

medlemmarna skall bestämma detta på årsmötet. 

 
Försäljning av Restaurang-chansen pågår. Vi rear de 5 som är osålda för 200 kr per häfte. De som är 
kvar, ligger på bordet där brickorna brukar ligga.  

GT Osålda kan delas ut som pris i kommande tävling (ar). 

 

4. Spelprogram 

Sommarbridge på Falu Bridge Klubb kommer kanske igång i början av juni i år och övergår i 

ordinarie spel söndagar och tisdagar från början av augusti. Sommarbridgen spelas på tisdagar  

med föranmälan och max 6 bord. 

Vi tar nytt beslut om antal bord när och om FHM kommer med nya rekommendationer. 

 

GT frågar vem som skall ansvara att tävlingsledare finns tillgänglig vid spel i sommaren 

MHA undrar vem som kan lägga in brickor i datorsystemet. AC och MHA vill lära sig det. 

GT skall se till att få någon att undervisa oss i ruter programmet. Han återkommer om det 

senare. Man kan även fråga Beate om senaste lathunden. 

 

 



5. Åtgärder p g a covid-19 ( kursiv stil har vi inte diskuterat denna gång) 
 
Medlemmar får komma till klubben bara om de är friska enligt folkhälsomyndighetens rekommendationer. 

Man ska hålla avstånd och undvika ansamling vid entrén.  

Så fort man kommer in tvättar man eller spritar man händerna och går sedan och sätter sig vid ett bord 
och väntar på att spelet börjar. 

Nord sköter bridgemate och Syd brickorna.  

Bridgemate hanteras av Nord som doppar finger, fingrarna som man hanterar Bridgemate med i den lilla 
vasen med desinficerings spirit 

För att undvika närkontakt hämtas kaffet som serveras i kaffekoppar i lugn takt till var och en. 

 

6. Ansvarsfördelning ( kursiv stil har vi inte diskuterat denna gång) 
EC ansvarar för beställning/volymvaror/sällanköp 

AC skall ansvara för köksdelen samt städ av köket, om hon kan få hjälp med inköp av varor. 

LT tar hand om försäljning och priser. 
AJ sköter bridgeutrustning 

MHA ansvarar att övriga städinsatser bli gjorda 
GT tar hand om underhåll som anses nödvändigt och beställning av brickor samt även ev. trivsel 

aktiviteter. 

JF  avsäger sig all ansvar. GT kommer från och med nu att sköta överenskommelse med 

Home made samt städuppföljning. 

För att spara pengar i årets budget städar till årets slut MHA, AC och AJ. 1000Kr per månad blir 

besparingen. 

 

 

7. Nybörjarkurs 

GT säger att vi siktar på att ha en nybörjar kurs i höst 2021 för de anmälda om kursledaren 

kan. Vi kan kanske anordna en till senare om intresse finns. 

 

8. Övriga frågor  

Årsmötet skall hållas under september månad. GT skall informera alla medlemmar om det via 

mail. 

EC tänker inte ställa upp till omval då han är bortrest till slutet an november. 

GT har fått inbjudan av Bridgeförbundet om att delta i digitala möten. GT och MHA skall 

delta. 

 

9. Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte skall ske den 29e juni i klubbens lokaler som vanligt. 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

………………………………………………. 

Efrem Cachrimanidis, sekr. 

 

Justeras: 

 

………………………………………………. 

Gunnar Tunkrans, ordf. 

 


